
Zápisnica zo zasadnutia Rady kvality EU v Bratislave 
konaného dňa 08. 07. 2022 cez platformu MS TEAMS 

 
 

1) Prítomní členovia RK: 

prítomní: J. Péliová, E. Baumohl, T. Výrost, J. Pekár, E. Šoltés, M. Tumpach, R. Farkaš, N. Jankelová, P. 

Markovič, K. Brocková, M. Grešš, R. Štefančík, M. Tkáč, P. Dudová, M. Zeman, Anna Alexandra 

Floreková,  

2) Ospravedlnení: 

G. Szabó, P. Konštiak, E. Muchová, P. Gertler, Š. Rehák,  

 

Program: 

1. Predstavenie hodnotenia jednotlivých študijných programov predsedami Pracovných skupín 

2. Hlasovanie o vyjadrení súladu jednotlivých študijných programov so štandardmi SAAVŠ 

3. Rôzne 

 

Zasadnutie Rady kvality EU v Bratislave (RK EU v Bratislave) otvorila a viedla predsedníčka RK EU 

v Bratislave doc. Ing. J. Péliová, PhD., ktorá v úvode privítala všetkých prítomných.  

 

Predsedníčka RK EU v Bratislave v úvode informovala členov RK EU v Bratislave o žiadostiach dekanov 

fakúlt OF a FHI o úpravu údajov v registri študijných programov. Ide o ŠP Fakulty hospodárskej 

informatiky EU v Bratislave, kde na žiadosť dekana, prof. Brezinu došlo k zmene odboru študijného 

programu na 1. stupni z Hospodárska informatika na Ekonómia a manažment. Zmene názvu programov ŠP 

na 2. stupni s názvom Operačný výskum a ekonometria a na 3. stupni  Kvantitatívne metódy v ekonómii 

v dennej a externej forme na Data science v ekonómii. Tieto zmeny názvu ŠP boli schválené Slovenskou 

akreditačnou agentúrou pre vysoké školstvo. Ďalšie žiadosti o zmenu údajov v registri ŠP Fakulty 

hospodárskej informatiky EU v Bratislave na 1. stupni Manažérske rozhodovanie ako aj žiadosť dekana 

Obchodnej fakulty EU v Bratislave, doc. Drábika o zmenu názvu ŠP v registri študijných programov 1. 

stupňa Podnikanie v obchode na Podnikanie v biznise, budú prerokované Slovenskou akreditačnou 

agentúrou pre vysoké školstvo dňa 20. 07. 2022. 

Všetky schválené úpravy v údajoch o ŠP v registri zanesie do registra SAAVŠ.  

 

K bodu 1: 

Predsedníčka RK EU v Bratislave poďakovala členom RK EU v Bratislave za odvedenú prácu 

v Pracovných skupinách.  Pripomenula, že RK EU v Bratislave na poslednom zasadnutí dňa 22. 04. 2022 

požiadala prostredníctvom dekanov jednotlivých fakúlt Programové rady o zapracovanie pripomienok 

v zmysle zvyšovania kvality ŠP a prispôsobovania sa štandardom SAAVŠ do 23. 05. 2022. Aktuálne 

Hodnotiace formuláre Pracovných skupín boli dostupné všetkým členom RK v prostredí MS TEAMS 

v kanáli prebiehajúcej schôdze. 

 

Predsedníčka RK EU v Bratislave vyzvala prítomných predsedov Pracovných skupín na posúdenie súladu 
ŠP so štandardmi SAAVŠ.   

 

K bodu 2: 

Hlasovanie o hodnotení programov 

UZNESENIE RK  č. 1 

Predsedníčka RK EU v Bratislave doc. Ing. J. Péliová, PhD. požiadala členov RK EU v Bratislave o 

vyplnenie hlasovacieho formulára v prostredí Microsoft Forms a sformulovala vyhlásenie pre RK EU 

v Bratislave so žiadosťou o posúdenie predložených žiadostí o úpravu ŠP v súlade so štandardmi SAAVŠ 

s nasledovnými možnosťami : 

• Schváliť 

• Neschváliť 

Výsledok hlasovania: 

Hlasovanie: podľa prílohy 

Uznesenie bolo schválené pre všetky prerokovávané programy. 

 



Rôzne 

Dekanka Národohospodárskej fakulty EU v Bratislave požiadala RK EU v Bratislave o vyjadrenie súhlasu 

so zmenou osoby zodpovednej za rozvoj študijného programu Finančné trhy a investovanie na II. stupni 

štúdia. 

 

UZNESENIE RK  č.2 

Žiadosť bude vrátená na fakultu z dôvodu neúplnosti: 

• Súhlasím 

• Nesúhlasím 

Počet členov prítomných a oprávnených hlasovať: 15 členov 

Za  12, proti 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

UZNESENIE RK  č.3 

Predsedníčka RK EU v Bratislave sformulovala vyhlásenie týkajúce sa žiadosti dekanky 

Národohospodárskej fakulty EU v Bratislave o vyjadrenie súhlasu so zmenou osoby zodpovednej za rozvoj 

študijného programu Finančné trhy a investovanie na II. stupni štúdia. Vyhlásenie: hlasovanie členov RK 

EU v Bratislave Per rollam s platnosťou od 08. 07. - 11. 07. 2022 do 16.00 hod. v prípade dodania 

kompletnej žiadosti 

s nasledovnými možnosťami : 

• Súhlasím 

• Nesúhlasím 

Výsledok hlasovania:  

Počet členov prítomných a oprávnených hlasovať: 15 členov 

Za  12, proti 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Diskusia: 

Diskusiu otvorila pani prof. Jankelová, ktorá navrhla, aby vyjadrenia k pripomienkam Pracovných skupín 

boli v budúcnosti zapracovávané fakultami podrobne.  

Pán prof. Tkáč otvoril otázku ohľadom hĺbky posudzovania  ŠP pracovnými skupinami, najmä v oblasti 

odborného obsahu, štruktúry a sekvencie profilových študijných predmetov a ďalších vzdelávacích činností 

študijného programu. Štandardy SAAVŠ pre študijný program v článku 2, odsek 9 ukladajú vysokej škole 

prostredníctvom vnútorného systému zabezpečenie posúdenia súladu aj v tejto oblasti. 

 

Harmongram stretnutia RK EU v Bratislave 

Predsedníčka RK EU v Bratislave doc. Ing. J. Péliová, PhD. navrhla termín ďalšieho stretnutia RK v 

Bratislave: 

25. 08. 2022 o 14.00 hod. v prostredí MS Teams 

 

 

Vypracovala: Martina Prejsová 

 

 


